
 
 

Fælles Bestyrelse Midtmors Skole og Børnehus 
 

Dagsorden Referat 
Dato 
26/5-25 kl. 16.30 – 18.30 
Sted: Midtmors Børnehus 
Majgården 
 
 

Mødedeltagere: 
(Allan Blaabjerg), Marianne Saaby Søndergaard, Rikke 
Støvlbæk Svenningsen, (Jacob Vestergaard Druedahl 
Bruun), Sofie Kjær Vester Pedersen, Carina Brund 
Dahlgaard, Anja Søndergaard, Anne Mette Jacobsen, Helle 
Rosenhøj, elevrådsrepræsentanter (Dora, Laura og Elias), 
Bettina Lund, Jette Brusgård, Inga Roslev, Elin Hove  
 

Midlertidig konstituering Jacob Vesteraard Druedahl Bruun, formand, udtræder af 
bestyrelsen. Suppleant Dorrit Maibom Kærgaard indtræder 
i resten af Jacobs valgperiode, der løber til foråret 2026. 
Indtil bestyrelsen konstituerer sig igen til august, tiltræder 
nuværende næstformand, Rikke Støvlbæk Svenningsen, 
som konstitueret formand for bestyrelsen. 
 

Nyt fra elevrådet 
 

Elevrådet har nogle ønsker til skolen: 
Fælles tur  
(eksempler) 

- 0.-3. klasse til stranden i Nykøbing 
- 4.-6. klasse Langbjerggård 

 
Fælles tur uden for skoletiden 

- Kulturcrew og elevrådet på tur til eksempelvis 
Jesperhus bowling  

- Det kunne være med til at motivere til at flere stiller 
op til elevrådet og man er villige til at lave 
elevrådsarbejde 

 
Der skal kigges ind i skolens økonomi ang. tur ud af huset.  
-------------------------------------------------------------------------- 
Forslag om at billeder af elevrådet hænges op på 
kontorgangen, så de andre elever bedre kan huske hvem, 
der er i elevrådet. 
 

Evaluering af 1. år som fælles 
bestyrelse 
 

- Vigtigt med balance i punkter relevant for 
henholdsvis skole og børnehus. 

- Spændende at kunne følge med i arbejdet med 
børnene fra 0-13 år. 

- Vigtigt med elevrådets perspektiv 
- Repræsentanterne fra skolen kunne mødes for sig 

selv før fællesmødet, så skoledelen kommer til at 
fylde mindre. Som forældrerådene i børnehuset 
gør. 



 
 

- Skal klasseforældrerådene og forældrerådene i 
børnehuset være et bindeled mellem forældrene 
og bestyrelsen? Skal der udarbejdes principper for 
arbejdet i klasseforældrerådet? Repræsentanterne 
fra skolen mødes og udarbejder forslag. 

 
Form og indhold kommende år 
 
-Antal møder og længden af 
møder? 
-balance på indhold fra 
daginstitution og skole? 
-eventuelle temaer? 
- principper? 
-gøre brug af klasseforældreråd 
på skolen? 
- 
- 
 

Samme antal møder - 5 
Møderne kortes ned til 1,5 time 
Møderne ruller, så de ikke placeres samme ugedag 

Ændring af åbningstiden i 
Majgaarden 

Forældrerådet ønsker at ændre åbningstiden. Der 
nedskæres med 2x15 minutter, så der lukkes kl. 16.30 
mandag-torsdag og fredag kl. 16.15. Alle dage åbnes der 
kl. 6.15. 
Bestyrelsen godkender ændringen. 
 

Prisstigning på madordningen i 
skolen. 
Lige nu er prisen 300 kr. pr. 
måned. Inflationen har været 
høj. Er det tid til en prisstigning? 

Bestyrelsen godkender en prisstigning på 20 kr. om 
måneden, så prisen for madordningen pr. 1. august bliver 
320kr. 
Prisen har ikke været reguleret de seneste 3 år. 

Kl. 18.00 Elevrådet forlader mødet 

Orientering fra afdelingerne, 
herunder kulturforandringen 
 
Majgården 
-tilsyn 
 
Øster Jølby 
-tilsyn 
 
Skole 
-skoleårets planlægning 
-skoleudviklingssamtale 

Børnehuset har 2 årlige lovpligtige tilsyn – 1 anmeldt og 1 
uanmeldt. 
Den pædagogiske konsulent der udfører tilsynet 
udarbejder en rapport pr. afdeling, som kan læses på 
hjemmesiden. 
 
Ny fælles hjemmeside er under udarbejdelse. 
Nye skilte der viser hen til skolen er også på vej. 
 
Skolen har afholdt skoleudviklingssamtale sammen med 
chefen for skole og dagtilbud med deltagelse af 
bestyrelsesrepræsentanter. Notatet kommer til at ligge på 
hjemmesiden. 
 
Klasserne har udgivet meddelelsesbogen til forældrene. 
 
Alt personale på kursus i UDL. 



 
 

 
Skolevæsenet har fået fondsmidler fra Egmont til at 
arbejde med matematik. 
 
Skoleårets planlægning kommer helt på plads, når vi har 
afholdt ansættelsessamtaler ang. 1 børnehaveklasseleder, 
1 pædagog og en barselsvikar til en lærerstilling. 

 


